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Bestyrelsesmøde 15. juni 2021 i Jollehuset 

Deltagere: Steen, Søren C, Finn, Jørgen, Christian, Leslie, Bent og Søren K. 
Referent: Leslie 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 
2. Bestyrelsens første møde efter generalforsamling, derfor gennemgang og fordeling af 

ansvars- og arbejdsområder. 
 
Formand:   Jørgen 
Kasser:  Leslie 
Sekretær:  Leslie 
Næstformand:  Bent Lange 
Pladsudlejning/havnefoged: Finn 
Husudlejning:  Steen 
Søn og skruer: Christian 

Søren Kjærgaard 
 
 
3. Referat af mødet med havnen og Lisbeth Østergaard. 

Aftale om at der skal holdes et møde med temaet jollehavnen. 
Vi tager initiativet til mødet og fremsender en dagsorden. 
Vi sender et forsalg – onsdag den 15. september kl. 14 eller et andet tidspunkt i samme 
uge. Jørgen sender datoforslaget til Lisbeth Østergaard. 
 
Fra september kommer en havneassistent/havneansvarlig. 

 
4. Akutte arbejdsopgaver for Søm & Skruer. 

(her kunne spørgsmålet om 230 V installationer i skurene behandles) 
 
El- skal gennemgås, når der er skiftes lejere af huse. 
 
Rensning af bro.  
Behov for at anskaffe det nødvendige ekstraudstyr for at løse opgaven. 
 
Hjertestarter: Søren er blevet kontaktet vedr. abonnementet. 
Beslutning: vi tegner abonnementet hos SafetyGroup. Søren K aktiverer dette. 
Søren søger Tryg Fonden om et nyt skab. 
 
Maling af huse. Lejerne maler selv. Jollehavnen anskaffer maling.  
Der udsendes en tidsfrist for, hvornår husene skal være malet. 
Tidsfrist for maling senest 1. oktober. Man kan male, når det passer en og der arrangeres 
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en fælles malerweekend. Forslag: 18. – 19. september. Bent skriver en invitation med 
information om, hvornår malingen kan afhentes. 
 
Fortøjnings gennemgang mandag 09.00. (Søren, Finn, og Jørgen). 
 
Forslag til kursus i knob og stik  

 
Rengøring afspritning ændres til gør det selv. 

 
              Der indkøbes en ny opvaskemaskine. Steen har sagen. 
 

Der tages kontakt til banken, nyt medlem af bestyrelsen skal meddeles. Evt.    forsøg på at 
få et dankort op til 10000 kr. Jørgen tager kontakt. 
 
 
Langtidsplanlægning: (Punktet drøftes på næste bestyrelsesmøde). 
forslag - at der nedsættes et udvalg, der udarbejder en vedligeholdelsesplan for de 
kommende 2 år med en tidsplan samt et budget. I den ligger ligeledes en fordeling af 
opgaverne i forhold til, hvad der kan løses med frivillig arbejdskraft og brug af betalt 
arbejdskraft.  
Planen udsendes inden næste bestyrelsesmøde.  
 

5. Udlejning af jollehus 
Huset kan tilgås fra kl. 20 dagen inden det er lejet. 
 

6. Mail fra Havhaverne.  
Svar til Frode. Formanden skriver et svar. 
 
 

7. Evt. 
 
 
 

 


